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JEGYZŐKÖNYV 
az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság  

2024. augusztus 15-i rendes üléséről 

Jelen van: 
1. Vaslaki Judit   elnök 
2. Ágh Kálmán   tag 
3. Csurcsia István   tag 
4. Ecsedi Beáta   tag 
5. Farkas Zsuzsanna  tag      
6. Kiss Tiborné   tag 
7. Kiss László   tag 
8. Vejmola István   tag 
 

Bejelentéssel távol van: 
1. Bosnyák Simonné  tag 
2. Füle Zoltán   tag 
3. ifj. Hamar István  tag 
4. Halász László   tag 

 

Bejelentés nélkül van távol: 
1. Karászi László   tag 

Tanácskozási joggal vesz részt: 
1. Hoffman Pál   polgármester 
2. dr. Vass Lucia   alpolgármester 
3. Gergics Illés   alpolgármester 
4. Gaál Ágnes   jegyző 
5. Rácz Judit                aljegyző  

Jegyzőkönyvvezető: 
1. Demeter Zsanett          mb. igazgatási irodavezető   

 
Vaslaki Judit bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság 8 fővel 
határozatképes, a bizottsági ülést megnyitja. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Farkas Zsuzsanna tagot 
javasolja.  

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

34/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat 

A bizottsági ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Farkas Zsuzsannát választja meg.  

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke  

Vaslaki Judit szavazásra teszi fel a meghívóban szereplő napirendi pontokat.  

Farkas Zsuzsanna: a Duna-Média Televízió műsoridő vásárlási szerződés meghosszabbítását javasolja 
levenni a mai ülés napirendjéről, hogy az új képviselő-testület tárgyalja meg az alakuló ülést követően. 

Vaslaki Judit: Farkas Zsuzsanna módosító javaslatát szavaztatja meg a napirendekkel kapcsolatban. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 1 igen és 7 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

35/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság nem támogatja Farkas Zsuzsanna módosító javaslatát arra 
vonatkozóan, hogy a Duna-Média Televízió műsoridő vásárlási szerződés meghosszabbítását az új 
képviselő-testület tárgyalja meg az alakuló ülést követően. 

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke 
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Vaslaki Judit a meghívó szerinti napirendi pontok elfogadását kezdeményezi. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 7 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

36/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság a 2024. augusztus 15-i rendes ülésén az alábbi napirendi 
pontokat tárgyalja: 

1.) Nagy Attila Spartan Training Group versenyző Tököl név és Tököl Címer használatára 
vonatkozó kérelme 

2.) Duna-Média Televízió műsoridő vásárlási szerződés hosszabbítása 

3.) Művelődési Központ és Könyvtár 2024. évi rendezvénytervének módosítása 

4.) Egyebek 

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke 

Vaslaki Judit: átadja a szót Hoffman Pál polgármester úrnak. 

Hoffman Pál: köszönti a megjelent bizottsági tagokat, képviselőket és meghívottakat.  Két ülés közötti 
eseményekről a legközelebbi soros ülésen fogok tájékoztatást adni. Két ülés várható még szeptember 
30. napjáig., amikor még a jelenlegi képviselő-testület és a bizottságok teljeskörű kompetenciával 
dolgoznak. A napirendi pontokhoz kapcsolódóan az alábbiakat kiegészítéseket, javaslatokat teszi. 

• Tököl képviselő-testülete fontosnak tartja a tököli családok biztonságát. Ezt egy sor döntéssel 
bizonyítottuk: rendőri túlmunka finanszírozása, járőrautó biztosítása, polgárőrség támogatása.  
Ezek mellett különös tekintettel a megelőzés jelentőségére több, mint 10 mFt-ért 8 
térfigyelőkamerát is vásároltunk. Ezek beüzemelése megtörtént, az 1. napirend előterjesztése a 
közterületi térfigyelő kamerarendszer szabályait határozza meg. 

• Részben az előző téma folytatódik a 2. napirendben. Örömteli, hogy sikerrel járt a pályázatunk, 
melyet a „Tisztítsuk meg az országot” pályázatra nyújtottunk be. Az elnyert támogatás mértéke 
összesen: 14.928.310, -Ft ebből hulladékfelszámolására és adminisztrációjára: 8.999.200, - Ft, 
ingatlanvédelmi rendszer kiépítésére: 5.929.110, - Ft. A hulladék felszámolásra az Agroguba Kft-
t, a térfigyelő rendszer kiépítésére a Printer-fair Kft-t javasoljuk. Köszönöm azok bizalmát, akik 
az internetes, ellenzéki hangulatkeltés ellenére bíztak bennünk, s helyesnek, célszerűnek 
tartották az akció halasztását. Így nem kellett 10 mFt-ot kiadnunk a költségvetésből, s újabb 
térfigyelőkamerákhoz jutottunk. A tapasztalat és a bizalom 15 mFt-ot hozott Tökölnek, s eltűnik 
250 m3 hulladék, melyet illegálisan helyeztek el. 

• Négy vállalkozótól kértünk ajánlatot a szükséges fakarbantartási munkák elvégzésére. Kerestély 
Zsolt egyéni vállalkozó gyakori partnerünk. 1,5 mFt összegben végzi el a munkát. 

• A Spartan Training Group Tökölön is létre kíván hozni csoportot, s ehhez a Tököl név és címer 
használatának engedélyezését kéri. Céljuk a szabadidősport erősítése, minél több ember 
elvezetése a sporthoz. Ez egybevég a városvezetés szándékaival is, ezért Tököl név és címer 
használat engedélyezését támogatjuk. Örülünk, hogy újabb szín került az egyébként is rendkívül 
színes, sok sportágat felmutató sportági palettára.  

• A Duna-Média Televízió műsoridő vásárlási szerződésének meghosszabbítása. A Duna-Média TV 
az elmúlt évtizedekben rendkívül fontos szerepet töltött be Tököl közösségi életének 
bemutatásával. Az archivált anyagok ezt minden kétséget kizáróan bizonyítják. A 2024. 
szeptember 30-ig szóló szerződés hosszabbítását javasoljuk. Bízunk benne, hogy a TV ezalatt az 
idő alatt az új felállású képviselő-testületnek is bebizonyítja, hogy Tököl közösségisége 
érdekében rendkívül fontos tevékenységet végez.  

• Az önkormányzat az Akácos úton felerészben tulajdonosa egy ingatlannak. Elkészült az 
értékbecslés, a forgalmi érték 20,5 mFt. A nyilvános árverésen történő értékesítést javasoljuk. A 
képek és a leírás alapján látható, hogy az épület komoly felújításra szorul.  

• Az eddigi gyakorlat alapján egy Huba utcai ingatlan esetében is megtörtént a gerincvezeték 
kiépítése, a víziközművet (szennyvíz) javasoljuk tulajdonba venni.  

• A Művelődési Központ rendezvényterv módosítása. Az év elején benyújtott terv 50 %-os 
támogatást kapott. Az előterjesztés elfogadása esetén a Summerfestre 10 mFt fordítható. A 
Summerfest jelentőségét, mely Tököl, Szigetszentmiklós és Százhalombatta együttműködésével 
valósul meg, nem kell indokolni. Országos hírű, sőt nemzetközi rangú esemény részese Tököl 
közönsége.  
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• A Napsugár és Horvát Óvoda beruházás műszaki ellenőrével egyösszegű megállapodást 
kötöttünk. A Ház Plusz Kft. vezetője kérelmezte, hogy likviditása érdekében részszámlákat 
nyújthasson be. Javasoljuk a kérés elfogadását. 

• Folytatódik a Pesti úti lakótelepen a fedett kukatárolók építése. Három ajánlat érkezett, az 
elfogadásra a Standard Kft 1,799 mFt-os ajánlatát javasoljuk.  

• A Tököli Uszoda nyitva tartásáról szól a következő napirend. A határozati javaslat részletesen 
meghatározza a hétköznapok és ünnepnapok nyitvatartási rendjét. Az uszoda működésének 
költségei természetesen biztosítottak.  

• A Dunai Repülőgépgyár területének egy részére Szabályozási tervmódosítás készül. A Főépítész 
igényelné a környezeti értékelésről szóló döntést, a határozati javaslat arról szól, hogy a 
megkeresett környezetvédelmi szervek ezt nem tartják szükségesnek.  

• Ifj. Rozgics Zoltán motocross pálya használati, üzemeltetési megállapodásának 
kezdeményezése. A határozati javaslat lényege, hogy amíg a teljes területre vonatkozó komplex 
hasznosítási koncepció nem születik meg, hosszabb távú bérbeadási döntés nem célszerű. Új 
fejlemény, hogy Tádics Attila is beadott pályahasználati igényt, ez és a terület hasznosítási 
lehetőségei, adottságai további egyeztetést igényelnek (védett virágok, iparterület, depónia, 
rekultivált terület, buckák). 

• Borzos Zoltán területbérleti kérelme a Vásár téren. A határozati javaslat hasonló ez előzőhöz, 
mert a helyzet is hasonló. A Vásár teret fontos, fejlesztendő rendezvényhelyszínnek tartjuk. A 
fejlesztési koncepció kialakításáig hosszabb távú bérbeadást nem tudunk támogatni. 

• A kivett közforgalom elől elzárt magánút elnevezése. Az előterjesztés a jogszabályok alapján 
hatásköri hiányt fogalmaz meg. A képviselő-testület a jogszabályi feltételek hiányában nem 
dönthet az útelnevezésről.  

• II. féléves költségvetési támogatások. Néhány tököli egyesület a költségvetés elfogadásakor 
csupán az I. féléves összegre kapott fedezetet. Ezek nem új kérelmek. A VS, a Művészeti Iskola, 
Polgárőr Egyesület s a Szigetszentmiklós-Tököl Kick-box Egyesület éves működése válik így 
biztonságossá.  

• Kovács Antal hétvégi ház lakóházzá étminősítési kérelme. Ez egy településképi eljárás, mely a 
rendeltetésváltoztatást lehetővé teszi, amennyiben a feltételek megvannak, teljesülnek. 

• Belterületi utak burkolása. Bizottság zárt ülés keretében tárgyalja a napirendet, kérdés, ha eddig 
is nyilvános döntések voltak, a képviselő-testület most is nyilvános ülésen tárgyalják a 
napirendet. Érkeztek érvényes ajánlatok, melyeket a bizottság zárt ülés keretében tárgyal meg. 
A feladatot két részre osztottuk:  
I. Barackos, Puskás, Berkenye, Grosics, Csokonai, Buzánszki.  
II. Gyöngyvirág, Szent Erzsébet, Szent Margit, Szent László és Szent Imre utcák. 
A teljesítési határidőket és finanszírozást szintén két részre osztottuk: I. 2024.10.30., II. 
2025.03.25. 

1.) NAGY ATTILA SPARTAN TRAINING GROUP VERSENYZŐ TÖKÖL NÉV ÉS 

TÖKÖL CÍMER HASZNÁLATÁRA VONATKOZÓ KÉRELME 
Vaslaki Judit: ismerteti az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a 
határozati javaslatot.  
Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

37/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy  

Tököl Város Képviselő-testülete Nagy Attila Spartan Training Group versenyző Tököl név és Tököl Város 
Képviselő-testülete Nagy Attila kérésére visszavonásig engedélyezi, hogy  

1) a Spartan Training Group Tököl „Tököl” településnevét a Spartan Training Group Facebook Profil 
oldalán, csapatzászlón és csapatpólón használja. 

2) Spartan Training Group Tököl, Tököl Város Címerét a Spartan Training Group Facebook Profil 
oldalán, a tagok pólóin és a csapatzászlón használja. 

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke 
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2.) DUNA-MÉDIA TELEVÍZIÓ MŰSORIDŐ VÁSÁRLÁSI SZERZŐDÉS 

HOSSZABBÍTÁSA 
Vaslaki Judit: ismerteti az előterjesztést.  

Farkas Zsuzsanna: módosító javaslata, hogy 2024. október 31. napjáig hosszabbítsák meg a szerződést, 
a következő testület tud majd dönteni.  Többletbevétel szerepel az előterjesztésben a forrás 
megjelölésére. Milyen többletbevételek vannak? 

Gaál Ágnes: a képviselők előtt is ismert, hogy a normatíva igényléseket évente három alkalommal 
vizsgálják felül. Először a normatíva igény benyújtásakor, decemberben a másodikat, és májusban a 
harmadik tárgyévi költségvetést érintő normatíva felmérése történik meg. Ekkor kell jelezni az 
eltéréseket az eredeti bejelentett normatívákhoz képest. A többletbevételünk a májusi felmérés 
eredményeképpen 34 millió 490 eFt, és ezekre tettünk néhány esetben javaslatot.  

Hoffman Pál: képviselő asszony az elmúlt 5 évben a költségvetést egyszer sem szavazta meg, ebből az 
következik, hogy a költségvetés végrehajtásában semmiféle felelőssége nincs, így aztán az 
eredményekhez sincs köze, amit a költségvetésből a városban elértünk.  

Farkas Zsuzsanna: visszautasítja ezt, nem ért egyet a költségvetésben szereplő értékrenddel és nem 
fog olyan költségvetést megszavazni, aminek csak a főszámait láthatja. Elkeserítőnek tartja, hogy 
február 15-én beterjesztenek egy költségvetést, mellőzve azt a folyamatot, amit minden más 
önkormányzat normálisan megtesz, hogy decemberben tárgyalják először, és a harmadik vagy negyedik 
alkalommal fogadják el a költségvetést, részletes tájékoztatást követően. Ez egy teljesen diktatórikus 
működés és ezért nem szavazza meg a költségvetést.  

Hoffman Pál: az elmúlt öt évben minden évben legalább három alkalommal kap minden képviselő és 
bizottsági tag tájékoztatást a költségvetésről. Ezekről készít egy összeállítást, melyből kiderül, hogy 
kellő tájékoztatást nyújt azok számára, akik valóban tájékozódni akarnak.  

Dr. Vass Lucia: módosító javaslata, hogy a szerződést 2025. június 30-ig hosszabbítsák meg, mert a 
Duna-Média Televíziónak nagyon nagy nézettsége van, például csak a tanévzáró ünnepséget több, mint 
8 ezren, a Lovasnapot több, mint 12 ezren tekintették meg.  

Vukov Máté: valóban szükség van erre a csatornára, de az új vezetés döntéséig, október 31. napig 
javasolja a szerződés meghosszabbítását. Az a baj, hogy nincsen átfogó kép a költségvetésről, mert nem 
kaptuk meg a részletes anyagot. Tucatjával vannak szerződések, amik nem léteznek. Tucatjával vannak 
belső megegyezések, amik egyébként nincsenek papíron. Pénztári kifizetések, amikről nem tudunk. 
Szeretnék tisztában lenni a költségvetéssel, milyen számokkal, hogyan gazdálkodunk. Elismerjük, hogy 
szükség van erre a szolgáltatóra, elismerjük az értékét, szakmaiságát, de valamilyen kompromisszumos 
megoldást próbáljunk elérni. 

Csurcsia István: javasolja egy évre a szerződés meghosszabbítását, az új testület, ha szeretne, 
változtathat a szerződésen. 

Hoffman Pál: a határozati javaslat szerinti március 31. időpontot javasolja, ez idő alatt az új testület is 
megismerheti a munkájukat, és a költségvetés tárgyalásakor dönthet. Hazugság, amit Vukov Máté 
képviselő állít, méltatlan hozzá, hogy tucatjával vannak szerződések, amelyek nem léteznek. A tököli 
költségvetés teljesen nyitott, áttekinthető, könyvvizsgáló által minősített. A képviselők ezekről pontosan 
évente háromszor részletes tájékoztatást kapnak. Visszautasítok minden valótlan állítást, ami a 
munkánkat akarja rossz színben beállítani.  

Franyó Zsolt, a Duna-Média Televízió főszerkesztője: köszönti a bizottságok és képviselő-testület 
tagjait, köszöni a meghívást. A műsorok hatalmas nézettséggel rendelkeznek, pl. Zenés Nyári Esték 4 
ezer, úszótábor és polgárőrség 5 ezres nézettséget ért el. 12-14 ezres nézettséget értek el a Lovasnap, 
cserkészek bemutatkozása is.  Ehhez hozzájön, akik weboldalon, facebookon, TV-ben nézik meg a 
műsorokat. Az egy hónapos szerződés hosszabbítás a televízió műsorgyártás során problémát jelent, 
mert a műsorszolgáltatási, frekvencia szerződéseiket, jogdíjakat egy éves időtartamra kötik meg, ezeket 
előre ki kell fizetniük. A munkatársak alkalmazása is problémába ütközik ilyen rövidtávú szerződés 
esetén.  

Gaál Ágnes: a szerződés a szerződés hatálya alatt kölcsönösen elfogadott módon, írásban módosítható. 
Egyoldalúan nem módosítható a szerződés. A jegyző készíti elő a költségvetési rendeletet és  

 



5 

 

előterjesztését, ha bárkinek bármi kérdése van, a könyvvizsgáló és a jegyző is megfelelő információval 
szolgál.  

Vaslaki Judit: kettő módosító javaslat érkezett, először Dr. Vass Lucia módosító javaslatát szavaztatja 
meg egy éves meghosszabbításra vonatkozóan, mely a szolgáltató javaslata is. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 7 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

38/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat  

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy  

Tököl Város Képviselő-testülete a Tököl Magazin televíziós műsor gyártójával, a Media Technology Zrt-
vel kötött műsoridő vásárlási szerződés 2025. szeptember 30. napjáig terjedő időszakra történő 
meghosszabbításával ért egyet, változatlan feltételekkel, a meghosszabbítás időtartamára járó díjakat a 
2024. évi költségvetés többlet bevételei terhére biztosítja, egyben felhatalmazza a polgármestert a 
szerződés megkötésére. 

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke 

 

Vaslaki Judit: Farkas Zsuzsanna módosító javaslatát szavaztatja meg egy hónapos meghosszabbításra 
vonatkozóan. 

Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 1 igen és 7 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

39/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat  
Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság nem támogatja Farkas Zsuzsa javaslatát arra vonatkozóan, 
hogy Tököl Város Képviselő-testülete a Tököl Magazin televíziós műsor gyártójával, a Media Technology 
Zrt-vel kötött műsoridő vásárlási szerződés 2024. október 31. napjáig terjedő időszakra kösse meg. 

Határidő: azonnal        Felelős: bizottság elnöke 

3.) MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÉS KÖNYVTÁR 2024. ÉVI 

RENDEZVÉNYTERVÉNEK MÓDOSÍTÁSA  

Vaslaki Judit ismerteti a napirendet és a határozati javaslat elfogadását kezdeményezi. 
Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

40/2024.(VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat  

Tököl Város Képviselő-testülete  

Tököl Város Képviselő-testülete a Művelődési Központ és Könyvtár 2024. évi rendezvényterve 
módosítását a határozat melléklete szerint hagyja jóvá, azzal, hogy a rendezvények csak akkor 
rendezhetők meg, ha azok tervezett saját bevételei teljesülnek. Amennyiben pályázat útján további 
bevétel realizálódik, azzal a rendezvény költségvetése megemelhető. 

Határidő: 2024. december 31      Felelős: polgármester 

40/2024. (VIII.15.) számú Oktatási, Művelődési és Sport Bizottsági határozat melléklete: 2024. 
évi rendezvényterv  

Megnevezés Terv 

Egyéb rendezvények   

Szilveszter (2023.12.31.)          1 200 000  

Sváb bál          300 000  

Rác bál          600 000  

Húsvéti Rác bál 400 000 

Közösségek, Nemzetiségek Napja          500 000  

Szüreti felvonulás, szüreti nap          200 000  

Családi vasárnapok (Húsvét, Karácsony)          770 000  

Duna Menti Rácok Találkozója 200 000 

Adventi hétvége 500 000 




